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Protokół Nr 11/2025 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

z dnia 20 stycznia 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny i stwierdził 
quorum. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Jerzy Derela -   Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołów poprzednich posiedzeń  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej na 
rok 2025 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Krakowskiego na lata 2025 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr IX/84/2024 Rady Powiatu w Krakowie 
z dnia 30 grudnia 2024 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Michałowice zadania 
publicznego Powiatu Krakowskiego  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Powiat Krakowski prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Miechowskiego  

8. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2024r. 

9. Sprawy bieżące 

10. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW POPRZEDNICH POSIEDZEŃ  

Nie było uwag ani wniosków do protokołów poprzednich posiedzeń. Protokoły zostały przyjęte 
jednogłośnie – 8 głosami za.  
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4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

NA ROK 2025 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2025 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR IX/84/2024 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MICHAŁOWICE ZADANIA 

PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO  

Jerzy Derela omówił projekt uchwały: Gmina Michałowice wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 
mieszkańców wymagających stałego podnoszenia standardów ich życia, podjęła działania 
zmierzające do przejęcia zadania powiatu polegającego na utrzymaniu zimowym chodników i ciągów 
pieszo-rowerowych przy drogach powiatowych na terenie gminy Michałowice w sezonie zimowym 
2024/2025. W związku z powyższym Wójt Gminy wystąpił w dniu 18.11.2024 r. ze stosownym 
wnioskiem. Przekazanie zadania nastąpi w drodze porozumienia zawartego pomiędzy Zarządem 
Powiatu w Krakowie, a Wójtem Gminy Michałowice. Podstawą do zawarcia porozumienia jest niniejsza 
uchwała Rady Powiatu w Krakowie w sprawie powierzenia Gminie Michałowice realizacji ww. zadania 
utrzymania zimowego ok. 16 km chodników i ciągów pieszo-rowerowych przy drogach powiatowych, 
należącego do właściwości Powiatu Krakowskiego. 

Jarosław Raźny otworzył dyskusję.  

Wanda Kułaj pytała o finanse w związku z tą uchwałą.  

Jerzy Derela odpowiedział, że dziewięciokrotny przejazd na długości 30 km daje koszt.  

Wanda Kułaj dopytywała, czy te kwoty obejmują również wywóz śniegu, który jest odpadem. 

Jerzy Derela odpowiedział, że tak.  

Jarosław Raźny pytał, czy inne samorządy wystąpiły również z podobną inicjatywą. 

Elżbieta Burtan poinformowała, że na dzień dzisiejszy tylko Gminy Michałowice oraz Słomniki wyraziły 
takie zainteresowanie . 

Krzysztof Gębala pytał, kto odpowiada za odśnieżanie ciągów pieszo-rowerowych na terenie Gminy 
Skawina (przy drogach powiatowych). 

Jerzy Derela odpowiedział, że Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego. 
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Jarosław Raźny pytał o zdarzenia losowe w związku z padającym śniegiem. 

Jerzy Derela odpowiedział, że na szczęście nie było takich zdarzeń. 

Krzysztof Gębala pytał o odśnieżanie przystanków.   

Jarosław Raźny zwrócił uwagę, że za utrzymanie przystanków odpowiedzialne są gminy, na terenie 
których się one znajdują. 

Mariusz Zieliński pytał jak można sprawdzić jakie podmioty odśnieżały w Gminie Zielonki. 

Bartłomiej Szwed złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. Wniosek został przyjęty. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 8 głosami za- pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEJĘCIA PRZEZ POWIAT KRAKOWSKI 

PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU MIECHOWSKIEGO  

Jerzy Derela omówił projekt uchwały: Starosta Miechowski w piśmie z dnia 06.12.2024 r. zwrócił się 
do Starosty Krakowskiego z propozycją przejęcia przez Powiat Krakowski zimowego utrzymania 
w sezonie 2024/2025 fragmentów dróg powiatowych nr 1171K i 1173K będących w zarządzie Powiatu 
Miechowskiego: 1) DP 1171K relacji Wysocice – Barbarka w km. od 0+000 do 1+135 dł. 1135 m 2) DP 
1173K relacji Grzegorzowice – Januszowice w km. od 0+000 do 0+842 dł. 842 m Zarząd Dróg Powiatu 
Krakowskiego złożył w związku z powyższym wniosek do Zarządu Powiatu o podjęcie przez Radę 
Powiatu Krakowskiego uchwały w/s przyjęcia propozycji Starosty Miechowskiego. Przekazanie 
zadania nastąpi w drodze porozumienia zawartego pomiędzy Zarządem Powiatu w Krakowie, 
a Zarządem Powiatu Miechowskiego. Podstawą do zawarcia porozumienia jest niniejsza uchwała 
Rady Powiatu w Krakowie. 

Wanda Kułaj pytała o koszty odśnieżania tego odcinka, 45 000 zł w sezonie, ale koszty się zwracają, 
gdyż ściągnięcie pługów i piaskarek też jest kosztochłonne. Powiat Krakowski nie bierze jednak 
odpowiedzialności za jakiekolwiek zdarzenia mające miejsce na terenie drogi, której zarządcą jest 
Powiat Miechowski. 

Jarosław Raźny pytał o jakiej długości dróg mowa.  

Jerzy Derela odpowiedział, że 3,5 km łącznie (dwie drogi).  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

8. PRZYGOTOWANIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI ZA 2024R. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem ze swojej działalności i jednogłośnie - 8 głosami za -
pozytywnie przyjęła sprawozdanie.  
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9. SPRAWY BIEŻĄCE 

Krzysztof Gębala  pytał o możliwość utworzenia filii Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego – służących 
do utrzymania, magazynowania i sprzątania dróg i chodników powiatu krakowskiego.  

Jerzy Derela odpowiedział, że ZDPK nie ma tak rozbudowanego parku maszynowego.  

Wanda Kułaj mówiła o wysokich kosztach funkcjonowania takich filii.  

Elżbieta Burtan zapowiedziała ścisłą współpracę z sołtysami w sprawie odśnieżania.  

Bartłomiej Szwed pytał o możliwość finansowego wsparcia Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Facimiechu (gmina Skawina) w związku z planowanym zakupem samochodu pożarniczego. 

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że OSP powinno złożyć wniosek do Zarządu Powiatu. Ponadto 
poleciła, aby OSP Facimiech wzięło udział w grancie Programu Bezpieczny Powiat Krakowski.  

Innych głosów nie było. 

10. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, Jarosław 
Raźny zamknął zamknięcie posiedzenie Komisji. 

 Przewodniczący Komisji  
 Budżetu i Rozwoju 

  Jarosław Raźny 

Protokołował: Bartłomiej Szwed 


